
 
Protokoll styrelsemöte Hälsinglands Skidförbund 

 
Plats: Digitalt 

Datum: 2023-02-20     
 
Närvarande: Ola Engelbrekts, Mats Andersson, Mats Hägglund, Hans Olov Näsman och  

Gudrun Ekblom  
 
 
§ 1 Mötets öppnande 

Ola hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  
 
§ 2 Godkännande av dagordning 

Styrelsen beslutar att godkänna förslaget till dagordning. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
            Styrelsen beslutar att lägga protokollet från 2023-01-11 med godkännande till  
             handlingarna. 

 
§ 4 Hemsidan 

Styrelsen har haft ett fysiskt arbetsmöte 2023-02-06, där delar av hemsidan har gåtts 
igenom och redigerats. Samtliga styrelsemedlemmar har fått olika uppgifter att 
fortsätta med uppdateringar. Vi stämmer av läget idag och finner att arbetet är på  
god väg. 
 

§ 5 Verksamhetsplan 2022–23  
Vi går igenom verksamhetsplanen, samt diskuterar aktiviteter för att uppnå målen.  
Mål 2023: ”Stödja föreningen vid rekrytering av fler aktiva”: Längdföreningar har 
mötts i ett digitalt möte. Möjligheten att genomföra ”Alla på snö” i Hudiksvall ska 
undersökas. ”Utbildning av ledare”: Alpint ska undersöka vilken nivå som 
föreningsutbildningar ska hålla. Längdkonsulenten och Hälsinglands längdutbildare ska 
vidtalas under våren för att planera in nya grundutbildningar. ”Skapa möjlighet till 
träning”: Längdcup med kvällstävlingar ska planeras in i norra Hälsingland. 
Gemensamt ungdomsläger planeras i aug-sept. Aktivt arbete behövs för att hitta 
ungdomsledare till distriktsverksamheten. ”Tävlingar inom och mellan distrikt”:  
Finns behov av tidtagningsutbildning under hösten 2023. Möten planeras med samtal 
mellan föreningar. 

 
§ 6 Ekonomi 

Styrelsen personer med attesträtt (ordförande och ekonomiskt ansvarig) har fått 
tillgång till bankens uppgifter. Ekonomin är god och i balans. 50 000 kr har fördelats till 
Alpin respektive Längdkommitté. 

 
§ 7 Rapporter 

a) Alpina kommittén.  
USM-kval har genomförts med färre deltagare (44) än tidigare. Antalet sökande 
(riks) till skidgymnasier denna vinter har halverats jämfört med förra året. Orsaken 
kan vara sviter efter Coronapandemin. Bollebragden har genomförts med nära 100 
deltagare och Arbrå återkommer med tävling i mars. 



 
Bollnäs AK har utvecklats med en snowboardsektion och i Järvsö fortsätter Freeski 
att växa. Tävling har genomförts med 200 deltagare. 
 

b.)  Längdkommittén. 
Digitalt längdkommittémöte hölls 2023-01-16 med 8 föreningar närvarande. 
Programmet bestod av presentation av föreningens verksamhet, 
tävlingsprogrammet, rikstäckande ungdomscuper, regeländringar och 
framtidsönskemål.  
Ungdomstävlingar har genomförts i Trönö (ca 70 deltagare) och Bollnäs, som hade 
DM med ca 90 deltagare, samt Näsviken-rundan som samlade ca 50 ungdomar. 
Märkbart är att kvällscupen LF-cup har samlat 130–150 deltagare per tillfälle. Tål 
att fundera på varför denna skillnad finns? Edsbyn har tillkommit som arrangör av 
en kvällstävling. Motionsloppet Team Sportia-loppet (40,8 km) i Bollnäs lockade 
drygt 200 deltagare. 

    
§ 9 Skrivelser från SSF 

Ola har deltagit i en centralt anordnad DF-dialog 2023-01-24. Förutom information om 
internationella frågor, energi och accelerationsstöd, så är planen att revidera en 
strategisk plan genom processer vid regelbundna möten fram till skidtinget i oktober i 
Uppsala. 

 
§ 10 Årskalender 

Vi går igenom planen för den kommande perioden. Förutom styrelsemöte, så är det 
grenvisa aktiviteter som är aktuellt. 

 
§ 11 Protokolljusterare 
 Mats Hägglund utses att justera dagens protokoll.  
 
§ 12 Nästa möte 

Styrelsen beslutar att genomföra nästa möte på onsdag 29 mars kl. 18.00,  
i Söderhamn. 
 

§ 13 Övriga frågor 
 Profilkläderna som beställts har levererats och ska distribueras. 

Längds distriktsvallare önskar införskaffa rilljärn till subventionerat pris, för att 
använda på distriktsrepresentation. Vallaboxar ska inventeras innan svar ges. 
 

§ 14 Sammanträdet avslutas 
 Ola tackar och förklarar mötet för avslutat. 

 
 
 

 
Ola Engelbrekts   Gudrun Ekblom 
Ordförande    Sekreterare 
 

 
 
Mats Hägglund 
Justerare 


